
 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS och               PROTOKOLL NR 5/2016 

STOCKHOLM GLOBE ARENA FASTIGHETER AB        
RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 
 

Tid: torsdag 25 augusti 2016 kl. 15.00 – 16.30 

 
Plats: SGA Fastigheter Arenatorget 1 

 

Justerat: 2016- 
 

Dolores Back 

   

Eva Söderbärj  

  

Ledamöter: 
Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Jan Delvert  RTP ledamot 

----------------------------------------------------------------------------- 

Meddelat frånvaro 
Leif Holmgren HSO ledamot 

Boris Samuelsson SRF ledamot 

Frånvaro 
Robin Slätt  HSO ledamot 

Susanne Qwist DHR  ledamot 

Nils Ander  Stockholms parasportförbund 

Tjänstemän SGA 
Lena Skogsberg            SGA 

Tjänstemän idrottsförvaltningen: 
Lennart Öström    Administratör 
Erik Odenlid  Sekreterare/enhetschef 

  

§ 1 
Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställdes 
  

§ 2 
Val av protokolljusterare 
Ordföranden Dolores Back samt Eva Söderbärj utsågs att justera protokollet. 

 

§3 
Anmälan av ojusterade protokoll 
Protokollet från föregående möte blev justerat av ordföranden Dolores Back 

 



 

 

 

 
§4 
Delaktighetsprogrammet – kvarvarande fråga. Michael Englund skulle 
återkomma. 
Lena Skogsberg skulle kolla upp detta och återkomma till nästa möte 

§5 
Avtal med SR om Webradiosändningarna – kvarvarande fråga Christer 
Ferngren skulle återkomma. 
Frågan bordlades i avvaktan koll med Christer om avtal är klart. Dock har Boris haft 

mycket goda erfarenheter av systemet under sommaren.  

§6 
Uppgradering av tillgänglighetsplatser – kvarvarande fråga, rådet skulle 
återkomma med tankar omkring den ”optimala platsen”. 
Rådet har intern möte om detta och återkommer i frågan. 

§7 
Egen anknytning / nummer för att boka funktionshindersbiljetter – 
kvarvarande fråga, Christer Ferngren och Michael Englund skulle 
återkomma i frågan. 
Lena Skogsberg skulle kolla upp detta och återkomma till nästa möte 

§8 
Renoveringen av Hovet – kan vi göra/jobba på samma sätt som vid 
tillblivelsen av Tele 2 Arena? 
Lena Skogsberg lovade detta. Avvakta det kommande inriktningsbeslutet om detta. 

§8 
Övriga frågor 
 
Nästa möte – Lena Skogsberg återkommer med förslag på tider. 

 

Då inga övriga frågor förelåg avslutade ordföranden Dolly Back mötet. 

 

 

Erik Odenlid  

 

Sekreterare funktionshindersrådet 

 

Älvsjö 2016-08-26 
 


